
Na tohtoročnom už pätnástom Dostavení v Mlynici 
organizátori vsadili na rôznorodosť v rámci žánru 
folk a country a hlavne na kvalitu. Tú v prvom rade 
garantoval dobrý zvuk profesionálne zvládnutý 

duom Kotlárovcov. Z kapiel sa predstavil Folktón z 
Partizánskeho s výbornou vlastnou tvorbou. Zažiarila 
osemročná Martinka Hercegová, ktorá suverénne 
odspievala svoje piesne. Jednou z nich bola aj tá 
s názvom Padá hviezda. Zdá sa, že hviezda tejto 
veľmi príjemne a pohodovo znejúcej kapelky práve 
naopak stúpa. Kto má rád folklór, prišiel si na 
svoje s oravskou skupinou Spod Budína. Nápadito 
spracované ľudové piesne, perfektne zvládnuté 
nástroje vrátane pre folk nie veľmi typických gájd 
a humor. Chlapci a dievčatá Spod Budína divákov 
naozaj zabavili. Ak ste 
v mladosti holdovali 
čundru a posedeniam s 
gitarou pri ohníku pod 
hviezdnou oblohou, tak 
meno Kamelot vo vás 
určite vyvolá tie najkrajšie 
spomienky. No nielen tie. 
Roman Horký má stále čo 
povedať aj dnes. „Mnohí 
nás prosili, aby sme sa 
opäť po rokoch spojili 
do pôvodnej zostavy, čo 

sme urobili a plánujeme 
v tomto „starom“ zložení 
odohrať viacero koncertov 
aj po Slovensku“. A tak 
pre potešenie mnohých 

fanúšikov sa i k nám Kamelot dostavil v tej najlepšej 
zostave a s nádhernými piesňami zo života. Opäť 
nádherné aranžmány, úžasný spev a absolútne 
profesionálne inštrumentálne výkony. Rozospievané 
publikum a nespočet prídavkov – tak možno 
charakterizovať účinkovanie Kamelotu v Bánovciach. 
Countrybál potešil i roztancoval účastníkov Dostavenia 
predovšetkým zásluhou vynikajúcej country skupiny 
Texas z Topoľčian. No a tanec na profesionálnej 
úrovni ponúkli v rámci odpoludňajšieho programu aj 
dievčatá a chlapci z tanečného štúdia Dancando.  bk

V tomto školskom roku Samko hviezdil v niekoľkých súťažiach 
s celoslovenskou i medzinárodnou účasťou a o jeho úspechoch 
sme mohli nielen počuť, ale i pravidelne čítať. Ak i vám udrelo 
do uší meno šikovného Samka Petrova, žiaka Základnej školy 
Duklianska, v nasledujúcich riadkoch zistíte, ako tento chlapec 
rozmýšľa o škole a tiež o svojej budúcnosti. 

V tomto školskom roku Samko hviezdil v niekoľkých súťažiach 
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ZDRUŽENIE OBCÍ BÁNOVECKO 
TRENČIANSKY SAMOSPRÁVNY KRAJ  

OBEC VEĽKÉ CHLIEVANY 
 

Vás pozývajú  

29. júna 2013 o 14:00 hod 
do športového areálu vo Veľkých Chlievanoch  

na 
 

Slávnosti združenia 
mikroregiónu Bánovecko  

 

250. výročie 
narodenia 

folklórny súbor Drieňovec 
dychová hudba Boboťanka  

 

Pre deti sú pripravené 
súťaže a koníky, na 
ktorých si budú môcť 
zajazdiť. 
 

 

country skupina Dostavník 
a obce mikroregiónu 

 

V kultúrnom programe vystúpia: 
 

Cezhraničná spolupráca 

Mikroregión 
Nový Dvůr 

Aktualizácia 
evidovaných žiadostí 

o pridelenie nájomného 
bytu

Na Mestskom úrade v Bánovciach nad 
Bebravou v súčasnosti prebieha aktualizácia 
evidovaných žiadostí o pridelenie 
nájomného bytu a garsónky z dôvodu 
zabezpečenia prehľadnosti a úplnosti 
všetkých doteraz evidovaných žiadostí 
v zoznamoch vedených žiadateľov.

Mesto vyzýva všetkých žiadateľov, 
ktorí odoslali alebo doručili svoje 
žiadosti o pridelenie nájomného bytu 
alebo garsónky na Mestský úrad pred 
dátumom 1.1.2010 a naďalej majú 
záujem o pridelenie bytu a garsónky, 
aby za účelom potvrdenia, prípadne 
aktualizácie svojich podaných žiadostí, 
navštívili Mestský úrad – Odbor 
sociálnych služieb - Referát bytov.
Aktualizácia podaných žiadostí bude 
prebiehať do 31.8.2013. Tí občania, ktorí 
nebudú v uvedenom termíne kontaktovať 
referát bytov, pani Bc. Máriu Cagáňovú, 
budú zo zoznamu žiadateľov vyradení.

17. zasadnutie
MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA

 sa uskutoční
25. júna o 14.30 h 

v spoločenskej sále MsKS 
na Ul. J. Matušku

 Prejednávať sa budú: 

-Správa o činnosti mestskej rady od 
zasadnutia mestského  zastupiteľstva  dňa 
14.5.2013.

-Informatívna správa o o stave vymáhania 
pohľadávok mesta prostredníctvom 
exekučných a súdnych konaní, i.s. o činnosti 
spoločného stavebného úradu, o stave 
životného prostredia so zameraním na 
verejnú zeleň, o stave prevodu komunálnych 
bytov a nebytových priestorov do vlastníctva  
užívateľov, zmenách v pôsobnosti orgánov 
štátnej správy od 01.01.2013 na úseku 
územného plánovania a stavebného 
poriadku v pôsobnosti dotknutých 
orgánov v konaniach stavebných úradov 
a informatívna správa o stave likvidácie 
TKO na úrovni mesta.

- Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného 
kontrolóra mesta na II. polrok 2013.

- Návrh časovo – obsahového plánu 
zasadnutí mestskej rady a mestského 
zastupiteľstva na II. polrok 2013.

-iné

Pokračovanie na str. 3

D H Z v  B i s k u p i c i a ch
vás srdečne pozýva na 

okresné kolo v pretekoch 
dobrovoľných hasičských zborov 

a oslavy
120. výročia vzniku DHZ v Biskupiciach

22.6.2013 o 13.00 h
Zároveň vás pozývame na tanečnú zábavu 

Do tanca hrá hudobná skupina SYSTÉM

Rekonštrukcia Sládkovičovej ulice sa blíži
Po tom, ako sa po zime upravovali povrchy 
menších úsekov ciest na území Bánoviec 
nad Bebravou, mesto na obsiahlejšiu 
rekonštrukciu hlavného ťahu centrom 
vyhlásilo verejné obstarávanie.   
„V mesiaci máj bolo ukončené verejné 
obstarávanie na rekonštrukciu a opravu 
povrchu miestnej komunikácie Ulice 
Sládkovičova. Finančná čiastka  na 
opravu dvoch úsekov vozovky  je vo výške 
83 115,54 € s DPH“, povedala hovorkyňa 
MsÚ Ing. Ingrid Mozolová.  

Opravovať sa však nebude celá ulica. 
Jedná sa o dva úseky – od križovatky 
s Ul. 5. apríla po križovatku s Ul. K nemocnici 
a od križovatky s Ul. Hviezdoslavova ku 
križovatke s Ul. Vystrkov. „V tomto roku sa 
v niektorých úsekoch na Ulici Sládkovičova, 
resp. A. Hlinku plánuje rekonštrukcia 
kanalizácie. Plynári majú údajne taktiež 
v pláne kompletnú rekonštrukciu, ale až za 
približne tri roky“, vyjadril sa pred časom 
Ing. Vladimír Vranka, vedúci Odboru služieb 
mestu. Aj z týchto dôvodov sa v tomto roku 
nebude opravovať celá ulica. 
„Oprava vozovky bude pozostávať 
z frézovania živičného krytu a výmeny 
asfaltového zvršku miestnej komunikácie, 
ktorý bude nahradený novým a zároveň budú 
zrekonštruované a vymenené obrubníky“, 
vysvetlila hovorkyňa MsÚ. Následne bude 
na tomto úseku prevedené vodorovné 
dopravné značenie.
Začiatok prác je naplánovaný v prvej 
dekáde mesiaca júl 
a  v závislosti od 
poveternostných 
podmienok budú trvať 3 
až 4 týždne. 
Mesto touto cestou
žiada vodičov 
a občanov o trpezlivosť, 
nakoľko rekonštruovaná 
časť miestnej 
komunikácie bude 
uzatvorená a riešená 
obchádzkovými 
trasami, ktoré 
budú odsúhlasené 
Okresným dopravným 
inšpektorátom 
v Trenčíne.              kh

FK KASSANDRA
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Kauza 
Cervanová

Rekonštrukcia Sládkovičovej ulice sa blíži
Po tom, ako sa po zime upravovali povrchy Po tom, ako sa po zime upravovali povrchy 
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Samko Petrov: 
V škole je dôležité dobre počúvať

Na tohtoročnom už pätnástom Dostavení v Mlynici 
organizátori vsadili na rôznorodosť v rámci žánru 
folk a country a hlavne na kvalitu. Tú v prvom rade 
garantoval dobrý zvuk profesionálne zvládnutý 

opäť po rokoch spojili 
do pôvodnej zostavy, čo 

sme urobili a plánujeme 
v tomto „starom“ zložení 
odohrať viacero koncertov 
aj po Slovensku“. A tak 
pre potešenie mnohých 

Dominovala kvalita

Rekonštrukcia Sládkovičovej ulice sa blíži

Kamelot

povedať aj dnes. „Mnohí 
nás prosili, aby sme sa 
opäť po rokoch spojili opäť po rokoch spojili 
do pôvodnej zostavy, čo Dominovala kvalitaDominovala kvalita

Spod Budína
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Knižnica Ľ. Štúra

Dňa 5.6. pol hodiny po polnoci oznámil majiteľ videopožičovne, že mu 
v predajni na Ul. Záfortňa nefunguje poplašné zariadenie a požiadal 
hliadku MsP o priebežné monitorovanie uvedenej lokality. V rámci nočnej 
služby sa previedli opakované obhliadky, objekt bol bez narušenia. 

Dňa 6.6. o 00.40 h požiadala hliadku MsP stála služba OOPZ o asistenciu  
pri prešetrení podozrenia z pokusu vlámania v štádiu prípravy do budovy 
Coop na Námestí Ľ. Štúra, kde bolo pootvorené okno do pivničných 
priestorov . Hliadka MsP preto zabezpečila zvýšený dohľad nad 
menovaným objektom pomocou kamerového systému.   

Mestská polícia hlási

17. jún 2013

ÚPSVaR informuje:

Dcéra dvoch matiek (2010)           Miron Cerula
V tejto knihe autorka  píše o krutom osude jednej židovskej rodiny počas 
holokaustu. Z celej rodiny sa zachráni malé dievčatko a po štvrťstoročí 
ho nájde jeho skutočná matka.
                     

Déjá vu (2012)               Tina van der Holland 
Náhla smrť milovaného manžela spôsobí hrdinke ťažký otras. Jedna časť 
jej bývalého ja sa zmení na chladne racionálnu, až vypočítavú, druhá 
však túži po láske a šťastí, aké zažívala. Jej sen sa začne napĺňať v deň, 
keď stretne muža, ktorý akoby z oka vypadol jej bývalému manželovi.         

Diablov elixír (2012)   Raymond Khoury 
Agent FBI Sean Reilly a archeologička a spisovateľka Tess Chaykinová 
– hlavné postavy thrilleru Posledný templár – sú späť. Tentoraz sa 
príbeh začína v Mexiku v osemnástom storočí a možno aj oveľa skôr a 
pokračuje v súčasnosti.
           

Chlapec v kufri (2013)   . Friisová, L. Kaaberbolová 
Nestáva sa každý deň, aby niekto na hlavnej železničnej stanici 
v Kodani vybral z úschovne ťažký kufor a našiel v ňom asi trojročné 
dieťa, chlapčeka v bezvedomí, ale inak krásneho, zdravého, po akom 
túži vari každý bezdetný manželský pár...

Foto: J. Fojtík

Kacinov mlyn je jedným zo štyroch mlynov, ktoré boli na území Bánoviec 
nad Bebravou. V monografi i mesta boli zverejnené miesta, kde sa mlyny 
nachádzali, medzi nimi i ten zvaný „Kacinov“. Historické fotky z Kacinovho 
mlyna pochádzajú od Rudolfa Havelku z Bratislavy, potomka Kacinovcov. 
Z jeho slov sa dozvedáme, že mlynské koleso mlynu musel majiteľ 
zalatovať dreveným zakrytím kvôli tomu, že v nekrytom kolese našli 
polámanú osobu. 
Do Kacinovho mlynu 
sa išlo z terajšej 
Ulice Andreja Kmeťa 
(predtým sa volala 
Ševčovská ulica) 
cez údajnú Viečkovú 
uličku. Keď mlyn 
nemal čo mlieť, 
majiteľ k mlynskému 
kolesu prirobil gáter 
na pílenie dosiek. 
Kacinov mlyn mlel 
až do roku 1950.
               Jozef Fojtík

www.facebook.com/dm.Slovensko

www.dm-drogeriemarkt.sk

Najvýhodnejšie nákupy iba v dm!

Uplatnite si do 30. 06. 2013 na termináli 15 bodov a získajte kupón  
so zľavou -25 % na ľubovoľný počet výrobkov zn. L’Oréal Paris alebo zn. Mixa.

Kupón na zľavu platí do 21. 07. 2013.

-25 % 
NA VÝROBKY ZN. L’ORÉAL PARIS
ALEBO ZN. MIXA

-25 % 
za 15

BODOV
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Kacinov mlyn je jedným zo štyroch mlynov, ktoré boli na území Bánoviec 
nad Bebravou. V monografi i mesta boli zverejnené miesta, kde sa mlyny 
nachádzali, medzi nimi i ten zvaný „Kacinov“. Historické fotky z Kacinovho 
mlyna pochádzajú od Rudolfa Havelku z Bratislavy, potomka Kacinovcov. 
Z jeho slov sa dozvedáme, že mlynské koleso mlynu musel majiteľ 
zalatovať dreveným zakrytím kvôli tomu, že v nekrytom kolese našli 
polámanú osobu. 
Do Kacinovho mlynu 
sa išlo z terajšej 
Ulice Andreja Kmeťa 
(predtým sa volala 
Ševčovská ulica) 
cez údajnú Viečkovú 
uličku. Keď mlyn 
nemal čo mlieť, 
majiteľ k mlynskému 
kolesu prirobil gáter 
na pílenie dosiek. 
Kacinov mlyn mlel 
až do roku 1950.
               Jozef Fojtík

Zavítali do Bojníc
Výbor ZO SZZP č.3 v Bánovciach n. B. už po tretíkrát 
usporiadal zájazd do Bojníc, ktorý sa uskutočnil v sobotu 
8.júna. 

Cesta nám ubiehala veľmi rýchlo. Keď sa pred našimi 
očami zjavila panoráma so známym a jedinečným 
Bojnickým zámkom, boli sme si istí, že sme šťastne došli 
do cieľa. Určite každý vie, že toto malebné mestečko 
je známe predovšetkým svojimi kúpeľmi, spomínaným 
zámkom a zoologickou záhradou. Práve táto najstaršia 
a najznámejšia ZOO na Slovensku sa stala hlavným 
objektom nášho záujmu. Bola založená už v roku 1955 
a v súčasnosti má v nej svoj domov celkovo 373 druhov 
živočíchov. Jej obyvatelia sa postarali o naozaj nevšednú 
pastvu pre naše oči. V dolnej časti sme mohli vidieť 
predovšetkým menšie suchozemské a vodné živočíchy, 
vyššie na svahu zase rozsiahlejšie výbehy zebier, tiav, 
rysov, vlkov, antilop, horských kôz, jeleňov a danielov. 
Snáď najviac nás zaujali pavilóny s väčšími zvieratami, 
ako sú opice, medvede či slony. Mnohokrát sme veru aj 
prevracali oči, čo všetko tieto stvorenia dokážu... K ZOO 
patrí aj tzv. vivárium, v ktorom sme mohli obdivovať viacero 
exotických druhov rýb, korytnačiek a plazov. Okrem 
toho sme tu našli aj dvor s domčekmi, pripomínajúcimi 
architektúru rázovitej obce Čičmany. 

Pred Bojnickým zámkom sme mali dokonca možnosť 
uvidieť aj dva svadobné sprievody. Hoci krátko popoludní 
sa schyľovalo k dažďu, počasie nám prialo. Už teraz sa 
teším na ďalšie podobné akcie.  Marek Kasala

Hry v (o) prírode
V jedno slnečné ráno sa deti prvého ročníka Základnej školy Partizánska 
vybrali na výlet do neďalekej prekrásnej dedinky Miezgovce, kde ich čakala 
lesná pedagogička Eva Trnovská. Pre deti si pripravila pohybové i vedomostné 
hry o prírode v prírode. Počas nich si deti na vlastnej koži vyskúšali, ako sa 
vtáčiky narobia, kým postavia hniezdo a nakŕmia svoje mláďatká. Zahrali sa aj 
na zvieratká, ktoré lovia najmä v noci. 

Starosta obce Juraj Trgyňa školákom poskytol obecný areál, kde mohli opekať, 
hrať sa a zabávať. Pobytu v prírode sa zúčastnili aj rodičia žiakov, ktorí si našli 
čas a pridali sa k nám.Touto cestou sa v mene našich detí chceme poďakovať 
pani Trnovskej a pánovi Trgyňovi za pekne prežitý deň.

M. Richtáriková, Ľ. Bulíková 

Spoločnými silami pri riešení 
výchovných problémov

V dňoch 24. mája a 6. júna sa uskutočnili pracovné stretnutia 
zástupcov základných a stredných škôl okresu Partizánske a 
Bánovce nad Bebravou so zamestnancami ÚPSVaR Partizánske, 
oddelenia sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately. 
Hlavnou témou stretnutia bolo predovšetkým dohodnutie si spoločného 
postupu pri riešení výchovných problémov, ich včasné odhaľovanie 
a posúdenie ich dopadu na ďalší vývoj dieťaťa. Medzi ďalšie nie menej 
významné témy stretnutia patrila aj problematika poňatia starostlivosti 
o dieťa vzhľadom na sociálny status rodiny, problémy súvisiace 
s neospravedlnenou absenciou žiakov a taktiež realizácia preventívnych 
opatrení v spolupráci s Centrom pedagogicko-psychologickej 
poradenstva a prevencie, ako aj s príslušníkmi  polície. Vedúci oddelenia 
Mgr. Tomáš Pápay a sociálna kurátorka PhDr. Jana Vaňová zdôraznili 
význam prevencie pri vzniku  problémových situácií. 

Záverom stretnutia sa všetci prítomní zhodli na nevyhnutnosti úzkej 
spolupráce zamestnancov úradu a škôl, čo vo významnej miere určite 
prispeje k zmierneniu, resp. eliminácii vyššie uvedených problémov.  

Zdroj foto: internet, Monografi a Bánoviec

Kacinov mlyn je jedným zo štyroch mlynov, ktoré boli na území Bánoviec 
nad Bebravou. V monografi i mesta boli zverejnené miesta, kde sa mlyny 

Druhý júnový štvrtok sa v MŠ J. C. Hronského uskutočnil 
14. ročník ,,Cesty rozprávkovým lesom“, ktorého sa 
zúčastnilo 640 detí z 24 materských škôl okresu Bánovce 
nad Bebravou, deti prvých ročníkov ZŠ Komenského a ZŠ 
Partizánska, ako aj predstavitelia mesta.
Zásluhou mesta Bánovce nad Bebravou, Spoločného 
školského úradu v Bánovciach nad Bebravou,
kolektívu materskej školy a spolupráci členiek sekcie 
environmentálnej výchovy sa areál materskej
školy zmenil na čarovný les s rozprávkovými postavami, 
pretože s rozprávkami sa deti stretávajú už
od malička. 
Hneď pri vchode vítala deti hudba pripomínajúca spev 
vtákov, šum lesa a žblnkot lesného potôčika. Babky 
„kvetinárky“ oboznámili  deti s úlohami, ktoré budú plniť 
cestou na jednotlivých stanovištiach so zameraním  na 
environmentálnu výchovu. Na stanovištiach postupne 
pomenovávali kvety, určovali ich farbu, separovali odpad, 
rozlišovali hospodárske a lesné zvieratá, stromy a ich plody, 
dokončili dej rozprávky Medovníkový domček a uplatnili 
aj svoje poznatky o hospodárskej plodine. Na každom 
zo siedmich stanovíšť boli za splnenie úlohy odmenení 
sladkosťami, ovocím, džúsom, pexesom a nakoniec každá 
materská škola získala aj účastnícky diplom. Do sýtosti 
sa vyšantili i na obľúbených atrakciách - lezeckej stene 
a šmýkačke na skákacom hrade, kde ich sprevádzali 
princovia a Šašo. Na záver ich čakala sladká odmena vo 
forme cukrovej vaty. Domov odchádzali obohatené o nové 
poznatky s množstvom pekných a nezabudnuteľných 
zážitkov. Cieľom tejto akcie bolo hravou a zážitkovou 
formou  pomôcť deťom pri vytváraní pozitívneho vzťahu k 
prírode, ktorý podnieti ohľaduplné a šetrné správanie k nej.

Mária Mišáková



Koncom mája  sa v ZŠ Duklianska 
uskutočnila akcia Dobrodružné 
bádanie malých vedcov. Nádejní 
mladí vedci, žiaci 4. ročníka, si 
vyskúšali, aké je to vedecky bádať 
a zároveň si preverili svoje vedomosti 
z prírodovedných predmetov. 
V triedach a v telocvični ich čakali 
stanovištia s rôznymi úlohami. Najskôr 
sa ocitli na „Pirátskom ostrove“. 
Aby sa odtiaľ vyslobodili, museli 
vylúštiť odkaz v morzeovke. Svoju 
predstavivosť si preverili na stanovišti, 
kde z rôznych geometrických tvarov 
z papiera skladali zvieratká a tváričky 
s ľubovoľným výrazom. V telocvični boli 
pripravené veľmi zaujímavé chemické 
pokusy. Žiaci mohli pozorovať 
zmenu sfarbenia výluhu červenej 
kapusty a veľmi ich pobavil pokus, pri 
ktorom unikajúci oxid uhličitý nafúkol 
balónik. Potom sa štvrtáci zahrali na 

prírodovedcov. Pod mikroskopom 
skúmali drobné živočíchy, riešili 
úlohy pri vystavených exponátoch 
zvierat a určovali ihličnaté dreviny. 
Mali možnosť vyskúšať si jednoduché 
pokusy z fyziky. Zapojili si elektrický 
obvod a sledovali elektromagnetické 
javy. Taktiež ich zaujal periskop, 
dozvedeli sa ako jednoducho si 
môžu zhotoviť vznášadlo a následne 
s ním manipulovať. Pri pokusoch 
s kvapalinami sledovali povrchové 
napätie a pozorovali zmeny polohy 
ťažiska pri pohybe telesa. Na 
záver počítali príklady na rôznych 
počítadlách. Po vyriešení každej 
úlohy dostali písmenko a keď ich 
mali všetky, poskladali si z nich tajné 
heslo.
I keď vonku bolo daždivé počasie, 
malí vedci prežili zábavné dopoludnie. 
Určite ich zážitky a nové poznatky 
inšpirovali a motivovali k tomu, aby 
sa v budúcom školskom roku s ešte 
väčším záujmom pustili do bádania na 
hodinách prírodovedných predmetov.

ZŠ Duklianska   

3 17. jún  2013

SPOLOČENSKÁ KRONIKA
Narodili sa:

Jakub Zajac, Filip Starych, Radoslav Pihík, Laura Kluková, Sofi a 
Spevárová, Martin Gogola, Filip Igaz, Barbora Slošariková, Nicolas 
Mikuška

Zosobášili sa:
Vratislav Kušnier a Ing. Stanislava Danišová

Opustili nás ...
Bohumil Šiko *1930, Lýdia Zureková rod. Škultétyová *1953, Peter 
Botka *1927, Albert Černek *1926, Mária Jedličková *1943, Emília 
Sitárová rod. Michale *1928, Jozef Vargončík *1948, Jozef Repa *1931, 
Ján Minarik *1934, Emília Escherová rod. Križanová *1935

Samko Petrov: V škole je dôležité dobre počúvať

Aktivity MsKS

KAUZA CERVANOVÁ
v piatok 21. júna o 20:00 h

v MsKS na Severe

Kauza Cervanová je výpravou do temných 
hlbín známeho a dodnes medializovaného 
prípadu únosu a vraždy mladej študentky 
medicíny z roku 1976. Všetci si myslia, 
že poznajú pravdu. A predsa pochybujú... 
Podivuhodné a šokujúce zákulisie 
prípadu v osemročnom pátraní vyplavilo na 
povrch neuveriteľné skutočnosti. Dokumentárna 
tragédia o práve na spravodlivosť je zároveň 
hľadaním pravdy v labyrinte lží. Film 
investigatívnym a reportážnym spôsobom 
sleduje prípad zavraždenej študentky Ľudmily 
Cervanovej, ktorý ani po takmer štyridsiatich 

rokoch nie je uzavretý. Medializovaná kauza 
má tajomné a spletité pozadie, pravda je 
komplikovaná a obetí je mnoho. Justičný chaos
s politickým pozadím nedával odpovede, iba 
plodil nové otázky...

Réžia: Robert Kirchhoff 
Vstupné: 2 €, členovia FK: 1,50 €

Ako sa ti páči v škole? Ktoré predmety 
sú ti najbližšie? 
Veľmi sa mi tam páči a rád do nej chodím. 
Mám tam veľa dobrých kamarátov. Na 
každom predmete sa naučím niečo nové 
a zaujímavé. Zo všetkých mám najradšej 
matematiku, geografi u a biológiu. Fyziku 
ešte nemáme, lebo som piatak, ale asi aj 
tá ma bude veľmi baviť. 

Vynikáš vo viacerých súťažiach, 
najviac asi v tých slovenčinárskych. 
Čím to je? 

Naozaj sa zdá, že tento školský 
rok sa mi viacej vydarili súťaže 
slovenčinárske, napríklad 
v recitačnej súťaži Šaliansky 
Maťko som sa umiestnil na 
treťom mieste v kraji, 
v súťaži Štúrov a Dubčekov 
rétorický Uhrovec, ktorá 
sa v celoslovenskom kole 
volá Štúrov Zvolen, som 
práve tam obsadil druhé 
miesto a v recitačnej súťaži 
s medzinárodnou účasťou 
v Kremnici som vo svojej 
kategórii zvíťazil. No bude to asi 

tým, že v piatom ročníku slovenčinárske 
súťaže ponúkajú viac možností a postúpiť 
sa dá až na celoslovenské kolá. Napríklad 
v matematickej a geografi ckej olympiáde 
a v súťaži Vesmír plný vedomostí som 
vyhral okresné kolá a tie sú najvyššími 
kolami v mojej kategórii. Do vyšších kôl sa 
už postúpiť nedá. Výnimkou je biologická 
olympiáda, v ktorej sa mi podarilo získať 
druhé miesto v krajskom kole. 

Čo si myslíš o tom, keď dospelí stále 
opakujú, že „učiť sa je dôležité“?

Myslím si, že je to pravda. Učenie je 
dôležité, lebo chcem veľa vedieť a v živote 
niečo dosiahnuť. 

Skúsil by si poradiť žiakom, ktorým sa 
učiť vôbec nechce, ako na to? 
Veľmi im poradiť neviem, lebo sám sa 
doma skoro vôbec neučím. Učivo si 
opakujem najmä pred písomkami. Mám to 
šťastie, že mi stačí počúvať na hodinách. 
Uvidíme, ako mi to pôjde ďalej. 
Povedal by som teda, že dôležité je dobre 
počúvať v škole a doma sa to môže len 
zopakovať. 

A čo robíš vo svojom voľnom čase? 
Predovšetkým veľmi rád čítam, hlavne 
encyklopédie. Rád si aj zašportujem, 
najradšej mám futbal. Potom ešte veľmi 
rád pozerám dokumentárne fi lmy, najmä 
o zvieratkách a o vesmíre. 

Kým by si chcel byť v budúcnosti?
Zatiaľ to neviem povedať úplne presne. 
Malo by to byť niečo spojené s vesmírom, 
zoológiou alebo geografi ou. A myslím si, 
že najlepšie to dosiahnem tak, že budem 
študovať.                 kh  

Materské školy zatvorené 
na päť týždňov
Mesto Bánovce nad Bebravou má vo svojej 
zriaďovateľskej pôsobnosti sedem materských 
škôl. Počas letných prázdnin budú všetky otvorené 
v rovnakých termínoch. „Prvé dva týždne, teda od 
1. do 12. júla budú v prevádzke všetky materské školy 
v meste“, vysvetlil vedúci Odboru školstva a mládeže 
MsÚ Mgr. Michal Uhrín. V ďalších týždňoch budú 
budovy zatvorené. Počas nich sa vykonajú malé 
údržby priestorov spojené s prípravami na nový školský 
rok. „Prevádzka všetkých škôlok sa opäť začne od 19. 
augusta do konca mesiaca a bude plynule pokračovať 
v novom školskom roku“, dodáva vedúci odboru.  
Predškolské zariadenia rodičov vopred informovali 
o situácii, ktorá nastane počas prázdnin. Na prihlásenie 
dieťaťa do vyhlásených termínov tak mali dostatok 
času.  
Najmenší záujem o využitie výchovno-vzdelávacej 
činnosti materských škôl je podľa prieskumov 
každoročne na prelome mesiacov júl – august, 
v najobľúbenejšom období letných dovoleniek. 
Výšku poplatku za pobyt dieťaťa v predškolskom 
zariadení určuje Všeobecne záväzné nariadenie 
mesta č. 72, kde sa okrem iného uvádza, že 
„príspevok v materskej škole sa na písomnú žiadosť 
zákonného zástupcu dieťaťa neuhrádza za dieťa, 
ktoré nedochádzalo do materskej školy v čase 
školských prázdnin alebo bola prerušená prevádzka 
materskej školy zapríčinená zriaďovateľom alebo 
inými závažnými dôvodmi. V týchto prípadoch uhrádza 
zákonný zástupca pomernú časť určeného príspevku.

V prípade potreby kontaktujte jednotlivé materské 
školy na nasledujúcich telefónnych číslach:

Po priaznivých ohlasoch z minuloročného kultúrneho leta Mestské 
kultúrne stredisko opäť nadväzuje na osvedčený formát podujatia. 
I v letných mesiacoch roku 2013 sa budeme v nedeľu podvečer stretávať 
v mestskom parku, aby sme spolu strávili príjemné chvíle s kultúrou. 
Nebude chýbať dobrá dychovka ani folklór, country, rocková muzika 
i staré dobré slovenské tango. Potešia nás moderné aj orientálne tance, 
historický šerm a samozrejme aj iný zaujímavý program. Zostavili sme ho 
tak, aby si každý našiel niečo, čo poteší oko i dušu. Vsadili sme na kvalitu 
a veríme, že počasie nám bude rovnako naklonené, ako tomu bolo vlani. 
Bližšie informácie o programe budú zverejnené na obvyklých miestach, 
teda v mestských médiách, na internete aj na plagátoch. 

Tí, ktorí po minulé roky radi chodili do parku aj po zotmení, sa môžu tešiť 
aj na letné kiná organizované Mládežníckym parlamentom.

Tešte sa na prázdninové dni a večery plné kultúry. Dobrodružné bádanie

MŠ Radlinského 
038/7602424 

MŠ Hollého 038/7602184 

MŠ Komenského 
038/7603944

MŠ 5. apríla 038/7603020

MŠ J.C. Hronského 
038/7603802

MŠ 9. mája 

038/7602303

MŠ Horné Ozorovce 
038/7603001

Mimoriadne premietanie FK KASSANDRA 

kh



6. kolo BBL
Miesto: 
Uhrovské Podhradie 
(hlina, štrk)
Dátum: 30. 6. 2013 
(nedeľa)

Trať: 
3.55 km - Od „turistického hríbika“ 
na konci Uhrovského Podhradia po 

lesnej ceste cez čerešňovú dolinu až 
na nádvorie Uhrovského hradu.
Štart: 
10.00 h LSEČ
Štartovné: 
1 EUR
Prezentácia: 
9.30 h - 9.50 h 

4sportbnn@gmail.com
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BÁNOVSKÁ BEŽECKÁ LIGA

17. jún 2013

FK SPARTAK BÁNOVSKÁ NOHEJBALOVÁ LIGA

Iveta Jurčíková piata na 
majstrovstvách sveta

20-ročná zverenkyňa Stanislava Janušku obsadila na 
majstrovstvách sveta v tlaku na lavička 5. miesto, a to medzi 
juniorkami do 63 kilogramov. 
V litovskom meste Kaunas chcela štvornásobná absolútna majsterka 
Slovenska zopakovať výkon s európskeho šampionátu v trojboji (107,5 
kg), no ako sa ukázalo, o 5 kilogramov svoj výkon zlepšila! Členka 
Power sport Zlatníky vytlačila 112,5 kg, čím vytvorila nový národný 
rekord. 
Veľký talent sa trojboju, a teda aj tlaku na lavičke, venuje od roku 
2009. 
O Ivete budeme ešte v budúcnosti veľakrát počuť.           aj

Kompletným piatym kolom pokračovala cez víkend Bánovská 
tenisová liga. 
Najväčším ťahákom kola bolo stretnutie Lišku a Tretinára. Išlo 
o súboj dovtedy prvých dvoch mužov tabuľky, očakával sa teda 
vyrovnaný zápas. Po setoch 6:7, 6:2 a 6:1 sa nakoniec z výhry 
tešil Liška, ktorý si udržal líderskú pozíciu v tabuľke. 

Výsledkový servis všetkých piatich stretnutí 5. kola:

BÁNOVSKÁ TENISOVÁ LIGA

Meno Z V
2:0 

V 
2:1

P 
1:2

P 
0:2

S B

1.Liška 5 3 2 0 0 10:2 13
2.Halmo 5 4 0 0 1 8:2 12
3.Mikuš 5 3 1 0 1 8:3 11
4.Sloboda 5 3 1 0 1 8:3 11
5.Tretinár 5 3 0 2 0 8:4 11
6.Farkaš 5 3 0 1 1 7:4 10
7.Laššo 5 1 0 1 3 3:8 4
8.Kováč 5 0 1 0 4 2:9 2
9.Zajko 5 0 0 1 4 1:10 1
10.Hanák 5 0 0 0 5 0:10 0

Zajko – Halmo 0:2 (2:6, 1:6) 
Sloboda – Hanák 2:0 (6:3, 6:1)
Laššo – Mikuš 1:2 (6:4,4:6 2:6) 
Liška – Tretinár 2:1 (6:7,6:2, 6:1) 
Kováč- Farkaš 0:2 (4:6, 3:6)

aj, ml

Výsledky družstiev FK Spartak Bánovce n.B. (15.-16.6.2013):

St. dorast U19: MFK Topvar Topoľčany - FK Spartak BN 2:0 
Ml. dorast U17: MFK Topvar Topoľčany - FK Spartak BN 0:1, gól: 
R.Mrocek
St. žiaci U15: TJ Kovo Beluša - FK Spartak BN 5:1, gól: L.Dzúrik 
Ml. žiaci U13: TJ Kovo Beluša - FK Spartak BN 4:7, góly: J.Laco 3, 
F.Gális 2, V.Láska, R.Krupa

Michal Matejovič piaty na 
24-hodinovom MTB maratóne

Skvelé piate miesto si člen CTK Viking vyjazdil v Nižných 
Kamencoch, kde sa od obeda 15. júna išiel 24-hodinový cyklistický 
MTB maratón. 
Za 23 hodín a 24 minút odjazdil Michal Matejovič na svojom bicykli 
294 kilometrov. 28-ročný cyklista tak spolu absolvoval 43 kôl, 
z ktorých každé meralo takmer 7 kilometrov. V kategórii mužov do 39 
rokov obsadil Michal piate miesto a spomedzi všetkých päťdesiatich 
pretekárov, ktorí sa predstavili na maratóne, skončil na siedmej 
priečke.              aj

Bánovská nohejbalová liga pokračovala uplynulý týždeň 
rozhodujúcimi play off zápasmi. 
V stredu sa na umelej tráve Základnej školy Gorazdova odohrali 
semifi nálové zápasy a IV. ročník Bánovskej nohejbalovej ligy 
vyvrcholil fi nálovým stretnutím v sobotu 22. júna. 
Účasť v boji o zlato si v strede týždňa vybojovali Adamovské 
Kochanovce a Spartak. Vo výbornom zápase o 3. miesto Flamengo 
vyhrávalo už 3:0 na sety, lenže za EuroProfi t nastúpil aj bývalý hráč 
II.ligy Miroslav Bičan. Ten pre zranenie nemal nastúpiť, no napriek 

bolesti hral a EuroProfi t vďaka nemu otočil priebeh zápasu a strhol 
víťazstvo na svoju stranu v pomere 5:4 na sety. 
Víťazom ligy a aj celej základnej časti sa stali Adamovské 
Kochanovce, ktoré vo fi nále porazili Spartak 5:0. Výsledok hovorí 
jasnou rečou, zápas bol však vyrovnaný a sety boli veľmi tesné. 
Najlepším smečiarom ligy sa stal Miroslav Bičan z EuroProfi tu a 
za najlepšieho obranára bol vyhlásený Stanislav Mikloš z družstva 
Traja Králi. Ceny  odovzdával hlavný organizátor ligy a predseda 
občianskeho združenia Rozvoj športu Jozef Farkaš.

2.semifi nále: 
EuroProfi t - Ad. Kochanovce  

0:5 kont
(0:2 na zápasy)

Flamengo – Spartak 4:5 
/5:11, 5:11, 11:9, 11:8, 15:14, 

13:11, 8:11, 8:11/ 
(0:2 na zápasy)

o 3.miesto:
EuroProfi t – Flamengo 5:4 
/7:11, 2:11, 4:11, 11:4, 11:5, 

11:3, 10:12, 11:9, 11:8/

FINÁLE:
Adamovské Kochanovce – 

Spartak  5:0 
/11:9, 14:12, 11:9, 14:12, 11:6/

Najlepší smečiar: 
Miroslav Bičan (EuroProfi t)

Najlepší obranár: 
Stanislav Mikloš (Traja Králi)

V.ročník Bánovskej 
nohejbalovej ligy odštartuje 
10. augusta.

aj, jf

Strelecký krúžok Centra voľného času v Bánovciach nad 
Bebravou aktívne pracoval počas celého školského roka. Jeho 
členovia sa učili zaobchádzať so zbraňou, bezpečnosť pri jej 
manipulácii a samozrejme aj kvalitu a presnosť zásahu. O tom, 
či sa im to podarilo, rozhodla záverečná súťaž o titul „Majster 
strelec“. Titul si v jednotlivých kategóriách odniesli: Miroslav 
Holička, Erik Briešťanský a Samo Nikolíni. Okrem spomínanej 
koncoročnej súťaže prebiehala celoročná súťaž, kde sa 
hodnotili výkony, zvládnutie techniky a aktivita. A tak na prvom 
mieste skončil Matúš Špánik, druhý bol Juraj Gula a tretí Leo 
Laco. Ostatní chlapci zostali v tesnom závese za víťazmi, ich 
výkony a technika boli tiež výborné, a tak všetkých 16 členov si 
odnieslo diplomy za vynikajúcu celoročnú činnosť.   

Magdaléna Petríková

Mladí strelci z Centra voľného času

Bánovská nohejbalová liga pokračovala uplynulý týždeň 

Víťazný tím Adamovské Kochanovce


